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Tak, ako po iné roky, stretávame sa v druhú augustovú sobotu na tradičnej 
cyklotúre okolo Baťovho kanála. Počasie je krásne letné, horúco je už od samého 
rána. O pol siedmej ráno naložíme bicykle a nastúpime do autobusu. Cestou priberáme 
niekoľko turistov a tak sa v plnom obsadení vydávame na Južnú Moravu, aby sme prešli 
druhú časť Baťovho kanála. Na začiatku sa rozdelíme na dve skupinky, ôsmi 
cykloturisti sa rozhodnú absolvovať skrátenú trasu z Uherského Hradišťa do Skalice, 
ostatní pokračujú autobusom do mestečka Napajedla, odkiaľ sa vydávajú na bicykloch 
do Skalice, kde sa obe skupiny stretnú. My, ôsmi statoční, vystupujeme teda v starom 
meste Uherského Hradišťa. Nasadáme na tátošov, prejdeme cez cestu a schádzame okolo 
prístavu na cyklotrasu. Po ceste zdravíme ďalších cykloturistov, ktorých je tu 
pomerne dosť i v tento horúci letný deň. Cesta je spočiatku dobre značená, tak 
pridávame do pedálov. Slnko je už vysoko, intenzita tepla stúpa a tak sme radi, že 
aspoň občasné ovievanie vetrom nás príjemne povzbudí. Trasa vedie miestami popri 
kanále, sčasti prechádzame lesným terénom a nevyhneme sa trase po úzkom lúčnom 
chodníčku. Po celej trase boli smerovky k prístavom a informačné tabule, ktoré 
hovorili o historických, či technických zvláštnostiach kanálu. Zhruba po každej 
hodinke robíme prestávky na doplnenie zásob vody, jedla a pri plavebnej komore 
Vnorovy sa občerstvujeme chladeným pivkom a limonádou. Posedíme, aby sme trochu 
načerpali sily. Po chvíľke opäť naskakujeme na bicykle a vydávame sa ďalej. Vo  
Veselí nad Moravou – v srdci Slovácka – na námestí , sa ovlažíme vodou z fontány 
a zmývame prach z rúk a tváre. Polovica trasy je za nami a pozdĺž riečky Veličky 
pokračujeme trasou až do Strážnic. Je to známe mestečko, kde sa každoročne 
usporadúvajú medzinárodné folklórne festivaly. Odbočujeme z cesty, obdivujeme pekne 
krojovaných ľudí a vínne pivnice pekne namaľované ľudovou kresbou. Radi by sme 
pobudli aj dlhšie, bolo čo obdivovať, ale musíme ísť ďalej. Pred nami sú posledné 
kilometre trasy po hlavnej ceste cez Petrov, Sudoměřice až na koniec trasy. Do 
Skalice prichádzame všetci pred šestnástou hodinou. 
Cykloturistika pozdĺž Baťovho kanála mala svoje čaro. Na trase sme mali možnosť 
obdivovať či už technické, kultúrne alebo prírodné pamiatky. I keď sa ortuť 
na teplomeri šplhala celý deň stále vyššie, neodrádzalo nás to a stále sme šliapali 
na pedále. A čo dodať na záver ? Bol to pekný výlet a Baťov kanál je určite miesto, 
kam sa dá stále vrátiť.       Ľudmila Foltánová  
 

 


